
 
Z Á P I S 

z valné hromady okrsku Zahořany 
 v Zahořanech 16.10.2015 

 
Program: 

1. Zahájení 
2. Kontrola usnesení 
3. Plán výročních valných hromad ve sborech (konec ledna) 
4. Přibližný termín a místo valné hromady okrsku 
5. Slovo starosty obecního úřadu 
6. Diskuse 

 
 
1. Zahájení 
p. Dolejš přivítal přítomné, přivítal hosta - starostu obce Ing. Jandečku 
 
2. Kontrola usnesení 
p. Dolejš 
18. září byla minulá schůze – zazimování techniky mělo být do 15.10.2015, kontrola bude 
18.10.2015 po 9 hodině. Kontrolu provedou p. Červený, p. Šimánek, p. Janečka, p. Odvody 
Námětové cvičení bylo v Hříchovicích, mělo se uskutečnit bez udání termínu a hodiny. 
Proběhlo to za účasti profesionálních hasičů, vše bylo v pořádku. Hodnocení od nich bylo 
kladné. Cvičení vedl Jarda Sokol. 
p. Odvody – hodnotili jsme cvičení již po skončení, vše proběhlo velmi dobře. Všichni to 
vzali zodpovědně, nebylo žádné zranění. 
 
3. Plán výročních valných hromad ve sborech  
výroční valné hromady musí být do konce ledna 
Bořice 15. nebo 16.1.2016 19:00 
Zahořany 9. 1. 2016 17:00 
Hříchovice 27.11.2015 19:00 
Stanětice 16.1.2016 18:00 
Oprechtice 14.11.2015 18:00 
Sedlice 12.12. 2015 20:00 
 
4. Přibližný termín a místo valné hromady okrsku 
Valná hromada okrsku bude následovat po valných hromadách sborů. Uskuteční se do konce 
března v Oprechticích. 
 
 
5. Slovo starosty obecního úřadu 
Poděkování za spolupráci. Obec splnila na 100% vše co slíbila. Proplatila hasičům i sběr 
železa. Celkem obec vydala na hasiče 162.300,- Kč. Je třeba se o majetek starat zodpovědně. 
Na konci roku proběhne inventarizace – je třeba aby proběhla řádně k 31.12.2015 
Připomínám všem lékařské prohlídky zásahových jednotek. 
Sedlice 2015, Oprechtice 2014, Hříchovice 2015, Stanětice 2012, Bořice 2013. 
Opakují se každé 2 roky.  



Školení hasičů – bojovali jsme s profesionálními hasiči o nutnosti absolvování všech školících 
dnů, studijní materiály jsou pro případné zájemce u p. Pejsara v Oprechticích. Vyvíjeli jsme 
tlak na p. Petržíka a p. Kalčíka aby byla školení kratší nebo o víkendech.  
Námětové cvičení se uskutečnilo bez problémů, všichni splnili své povinnosti. Hříchovičtí 
zorganizovali cvičení velmi dobře. 
Dostali jsme aktualizaci poplachového plánu od p. Petržíka a týká se to všech našich jednotek. 
Nejsou tam žádné velké změny. S našimi jednotkami se nepočítá na přímý zásah, ale na 
dopravu vody a na dozor po požáru. 
Při události zasahují 
V Bořicích –profesionálové Domažlice, SDH Domažlice a SDH Bořice 
Hříchovce – profesionálové Domažlice, SDH Koloveč, SDH Hříchovce 
Oprechtice – profesionálové Domažlice, SDH Domažlice, Kout na šumavě, Oprechtice 
Sedlice – profesionálové Domažlice, SDH Domažlice, Kout na šumavě, Sedlice 
Stanětice – profesionálové Domažlice, SDH Domažlice, Kout na šumavě, Stanětice 
Zahořany – profesionálové Domažlice, SDH Domažlice, Kout na šumavě, Zahořany 
Nově musí mít spolky registraci na budově s číslem popisným např. na obecních domcích, 
hasičárnách pokud mají čp. nebo na obecním úřadě v Zahořanech. V Zahořanech jsme již 
zaregistrovali na obci fotbalisty a myslivce. Doručovací adresa může být např. u starosty 
doma. Při změně dodací adresy se však musí znovu předělat registrace. 
 
p. Odvody 
Registrace spolků proběhne v celém okrese Domažlice. Až se zaregistrují hasiči z Domažlic, 
tak nás vyzvou ke spolupráci. Je možnost nám udělat registraci na okrskové schůzi. 
3.11.2015. v 17:15  je zasedání delegátů (starostů) v MKS Domažlice, pokud byste chtěli dát 
zprávu o sboru do zpravodaje, tak uzávěrka je do 31.10.2015 – po domluvě s p Odvodym. 
 
P. Dolejš 
Hlavní důvod registrace je majetek sborů. Počkáme, až nás vyzvou hasiči z Domažlic a pak to 
budeme řešit. 
 
Diskuse: 
p. Dolejš – bylo zde řečeno, že na sbory bylo vydáno 162.300,-. Chtěl bych se zeptat kolik 
obec dostala dotaci. 
 
p. Jandečka 
Obec dostala od kraje dotaci 20.000,- na vybavení a 3000,- na školení. Maximálně je možné 
dostat 40.000,- za obec. Dotace se dostávají podle požadavků – jsou nám schváleny zejména 
žádosti na techniku (hadice, pracovní oblečení apod.)  
V letošním roce jsme opět proplatili sborům 6000,- za práci pro obec. 
 
p. Dolejš 
Franta Kruml udělá ve spolupráci s obcí na výroční valnou hromadu podrobný přehled 
nakoupených věcí pro jednotlivé sbory. 
Zúčastnil jsem se s p. Šimánkem okresní soutěže. Měli tam postoupit Bořice, zúčastnilo se 
smíšené družstvo ze Stanětic a Oprechtic. Pořadatelsky byla soutěž katastrofa. Naše družstvo 
s našim vybavením bonhužel není konkurenční. V Zahořanech na obci máme stříkačku 
s objemem 1500ccm, která by se mohla použít na soutěže. 
 
 
 



p. Ouřada 
Stříkačka nemá žádné úpravy pro soutěž, stará se o ní SDH Zahořany. Koupili jsme si ji ze 
svých peněz. 
 
p. Šimánek 
Naše družstvo mělo platný útok i štafety a bylo na posledním místě. Před našim družstvem se 
umístily i sbory, které měly neplatné oba pokusy na útoku. 
 
p. Dolejš 
měl dotaz na starostu, zda byla by mohly sbory dělat placené brigády pro obec 
 
p. Jandečka 
hasiči dělají v okolních obcích brigády pro obec zadarmo, pokud by někdo chtěl dělat brigádu 
pro obec za peníze, je s tím spojená velká administrativa. 
 
p. Dolejš 
pokud by tedy naše družstvo chtělo placenou brigádu, tak si jí musí domluvit u firem 
 
Pavel Gruber 
v Milavčích dělají brigády pro dráhu – vydělané peníze se musí zdanit 
 
p. Hoffmann 
představil společný tým SDH Stanětice a SDH Oprechtice pod hlavičkou SDH Oprechtice – 
je to družstvo muži dospělí. 
máme za sebou 3 soutěže – navazujeme na práci mladých hasičů – mladí hasiči v 15ti letech 
přechází do družstva dospělých 
Máme na okrsku asi 60 dětí – ale pro hru Plamen jich je letos velký nedostatek. Je potřeba, 
aby mladí hasiči pokračovali v naší činnosti. Družstvo po trénincích zvládne útok za 20 
vteřin. Účastnili jsme se 3 soutěží – máme dobrou štafetu, na útoku máme ještě rezervy. 
Jednotlivci individuálně netrénují – přesto se umístili na středních příčkách. Příští rok chceme 
zkusit ligu „o pohár Hořiny“. Chtěli bychom požádat ostatní sbory o spolupráci a přinést 
okrsku další úspěchy. 
 
p. Jandečka 
Je dobře, že se intenzivně věnujete hasičskému sportu, je třeba tým představit na výroční 
valné hromadě, aby se mohli přihlásit další členové – obec to určitě podpoří (benzín, 
materiální vybavení, doprava). Všichni členové družstva musí mít lékařské prohlídky. Je třeba 
zjistit, jak funguje pojištění pro případ úrazu na těchto soutěžích. 
 
 
 
 
 
V Zahořanech 
 
16.10.2015 
 
 
Zapsal: Volmut Pavel  
 






